
Käloms VVO 2021-09-30

Styrelsemöte i personalrummet slakteriet.

Närvarande. Carl-Göran Palmqvist, Gunnar Olofsson, Agneta Bylander, Lena 
Olofsson och Gösta Persson.

1. Ordf. Carl-Göran öppnade mötet och hälsade välkommen.
2. Upprättad dagordning godkändes.
3. Sekreterare, Gösta.
4. Justerare, Agneta.

5. Aspås licensområde ( 9 000 ha.) vill ansluta sig till Offerdals licensområde.
Styrelsen för Offerdals licensområde tycker inte förslaget skulle vara bra. 
Därför har styrelsen skickat ut en förfrågan till samtliga jaktlag inom 
licensområdet, om hur jaktlagen ställer sig till en sammanslagning.    
Styrelsen för Käloms vvo stöder förslaget att en sammanslagning inte skulle 
vara bra.

6.  Erfarenheter från september jakten:
 Flera skall lära sig köra ”Älgdragaren”, så att det inte är bara några 

som får köra varje gång.
 3 personer vid slakt av kalv och 4 på en stor älg. (Coronarestriktioner).
 Den som inte fått kött tidigare skall ha företräde vid dragning av 

köttlotter.
 Fylla på ved på sina pass och lägga på någon form av tak, nu när det 

blött och snart kommer snön.

7.   Jaktmöte söndag 10 oktober kl. 18.00 på bygdegården.

8.   Mötet avslutas.

Sekreterare, Gösta Persson               Justerare, Agneta Bylander.


